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Til rette vedkommende. 

 

Vi er grunneiere på Lindås og tar kontakt for å undersøke muligheten for å 
endre båndtvangen i kommunen. 

 
I den senere tid er det opparbeidet en flott turløype som går på vår og 

naboens eiendom til Kolåstoppen/fjellet. Løypa er svært mye brukt av alle 
aldersgrupper.  

 
Vi har drift på egen gård, villsauer, som går ute hele året. Vi har gjennom 

årenes løp oppdaget at folk bryr seg lite om det er båndtvang eller ikke. Vi 
er bekymret i forhold til egen drift, at hunder jager sau, men og at alle de 

som ferdes i løypa skal føle seg trygg for hunder i løypa uansett årstid. 
 

Vårt spørsmål er om kommunen kan se på hvordan kommunen håndterer 
båndtvangen i dag, og om det er muligheter for å stramme inn når det 

gjelder turløyper i kommunen generelt, eventuelt «vår» turløype spesielt.  

 
Vennlig hilsen 

Morten Arve Kolås og Gurid Helene Espe 


